
Iniö deltidsboende – Iniön osavuosiasukkaat rf 

Årsmötesprotokoll - Vuosikokouspöytäkirja / 2023 

 

Föreningens stadegeenliga årsmöte / Yhdistyksen sääntömääräinen vuosikokous 

Tid / Aika: 6.7.2023 klo 12 

Plats / Paikka: Högbo, Norrby,  Iniö 

 

1. Mötets öppnande / Kokouksen avaus 

Yhdistyksen puheenjohtaja Sinikka Leino avasi kokouksen klo 12.07 

Föreningens ordförande Sinikka Leino öppnade mötet kl. 12.07 

 

2. Val av mötesfunktionärer / Kokoustoimitsijoiden valinta 

Kokouksen puheenjohtajaksi valittiin Sinikka Leino ja sihteeriksi Anita Elfving. Pöytäkirjan tarkastajiksi ja 
ääntenlaskijoiksi valittiin Maija-Liisa Kuorelahti ja Leena Kiez. 

Till mötets ordförande valdes Sinikka Leino och till mötets sekreterare Anita Elfving. Till protokolljusterare 
och rösträknare valdes Maija-Liisa Kuorelahti och Leena Kiez. 

 

3. Fastställande av mötets laglighet och beslutförhet / Kokouksen laillisuuden ja 
päätösvaltaisuuden toteaminen 

Todettiin vuosikokous laillisesti kokoon kutsutuksi ja päätösvaltaiseksi. Yhdistyksen sääntöjen mukaan 
vuosikokous pidettään vuosittain hallituksen määräämänä ajankohtana ennen heinäkuun loppua. 
Kokouskutsu tulee lähettää viimeistään seitsemän päivää ennen kokousta. Hallitus on kevään kuluessa 
ilmoittanut kokouksen ajankohdasta yhdistyksen jäsenkirjeessä, INIÖiten -lehdessä, nettisivuilla ja 
Facebookissa. Kokouksessa oli läsnä 14 yhdistyksen äänivaltaista jäsentä (osanottajaluettelo liitteenä). 

Konstaterades att mötet var lagenligt sammankallat och beslutfört. Enligt föreningens stadgar hålls årsmötet 
årligen på av styrelsen fastställt datum före utgången av juli. Möteskallelsen bör utgå senast sju dagar före 
mötet. Styrelsen har under vårens lopp informerat om mötets tidpunkt i medlemsbrev, i INIÖiten tidning, på 
webbsidorna och på Facebook. Närvarande på mötet var 14 röstberättigade föreningsmedlemmar 
(deltagarlista bifogad). 

 

4. Godkännande av föredragningslistan / Esityslistan hyväksyminen 

Esityslista hyväksyttiin kokouksen työjärjestykseksi. 

Föredragningslistan antogs som mötets arbetsordning. 

 

 

 



 

5. Årsberättelsen för år 2022 och dess godkännande / Vuoden 2022 vuosikertomus ja sen 
hyväksyminen 

Sihteeri esitteli hallituksen laatimaa vuoden 2022 vuosikertomusta (liitteenä).  Vuosikertomus hyväksyttiin. 

Sekreteraren presenterade styrelsens årsberättelse för år 2022 (bifogad).  Årsberättelsen godkändes. 

 

6. Bokslutet för år 2022 och verksamhetsgranskarnas berättelse / Vuoden 2022 tilinpäätöksen 
esittäminen ja toiminnantarkastajien kertomus 

Puheenjohtaja esitteli vuoden 2022 tilinpäätöstä (tulos ja tase liitteenä). Tilikauden ylijäämä oli 3.171,12 € 
ja rahavarat vuoden 2022 lopulla 7.640,33 €.                                                                                        
Toiminnantarkastajien Eija Kajanderin ja Seppo Bruunin kertomus luettiin kokousedustajille. 

Ordföranden presenterade bokslutet för år 2022 (resultaträkning och balansräkning bifogade).  
Räknenskapsperiodens överskott var 3.171,12 € och tillgodohavanden i slutet av år 2022 var 7.640,33 €. 
Verksamhetsgranskarna Eija Kajanders och Seppo Bruuns berättelse upplästes. 

 

7. Beslut om bokslutets godkännande och beviljande av ansvarsfrihet åt styrelsen och övriga 
bokföringsskyldiga / Tilinpäätöksen hyväksyminen ja vastuuvapauden myöntäminenhallitukselle 
ja muille kirjanpitovelvollisille 

Hyväksyttiin tilinpäätös ja myönnettiin vastuuvapaus hallitukselle ja muille kirjanpitovelvollisille. 

Bokslutet godkändes och styrelsen och övriga bokföringsskyldiga beviljades ansvarsfrihet. 

 

8. Verksamhetsplan och budgetförslag 2023 / Toimintasuunnitelma ja ehdotus                       
talousarvioksi 2023 

Puheenjohtaja esitteli toimintasuunnitelmaa vuodelle 2023 (liitteenä). Toimintavuonna painotetaan 
edelleen kestävää kehitystä ja Iniön luontoarvoja. Tiedonvälitys jäsenistölle jäte- ja kiertotalousasioista, 
tapahtumista ja kestävästä kehityksestä on tärkeää osatoimintaa. Yhdistys keskittyy toimintavuoden aikana 
jäsenlähtöiseen toimintaan, edunvalvontaan sekä monikanavaisen viestinnän vahvistamiseen. 

Varapuheenjohtaja Juha Immonen esitteli talousarviota vuodelle 2023 (liitteenä). Sen mukaan vuoden 2023 
tulot ovat 5200,00 €.  Siitä on 2000,00 € jo myönnettyjä avustuksia eri tahoilta ja 3200,00 € INIÖiten 2023 
lehdestä saatuja ilmoitustuloja.                                                                                                                                                    
Arvio vuoden 2023 menoista on 7290,00 €. Talousarvio on 1310,00 € ylijäämäinen. 

Ordförande presenterade verksamhetsplanen för år 2023 (bifogad). Det här verksamhetsåret fortsätter vi 
att betona hållbar utveckling och Iniös naturvärden. Information till medlemmarna gällande avfallshantering 
och återvinning, kommande program och hållbar utveckling är en viktig del av vår verksamhet. Föreningen 
kommer att under året  koncentrera sig på de aktiviteter som medlemmarna har föreslagit, 
intressebevakning samt utvecklandet av våra mångsidiga informationskanaler. 

Viceordförande presenterade  budgetförslaget för år 2023 (bifogat). Intäkterna för år 2023 är 5200,00 €. 
Därav är 2000,00 € redan beviljade verksamhetsstöd från olika organisationer och 3200,00 € erhållna 
annonsintäkter från tidningen INIÖiten 2023. Utgifterna för år 2023 beräknas vara 7290,00 €. 
Budgetförslaget har ett överskott på 1310,00 €. 



Toimintasuunnitelma ja talousarvio vuodelle 2023 hyväksyttiin.                                                            
Verksamhetsplanen och budgeten för år 2023 godkändes. 

 

9. Fastställande av medlemsavgiften för år 2023 / Jäsenmaksusta päättäminen vuodelle 2023 

Päätettiin pitää jäsenmaksu vuodelle 2024 samana kuin vuonna 2023 eli 20 € perheen ensimmäisestä 
jäsenestä ja 1 € muista perheenjäsenistä.                                                                                                    
Medlemsavgiften för år 2024 bibehölls samma som år 2023, 20 € för familjens fösta medlem och 1 € för 
varje övrig familjemedlem. 

 

10. Val av ordförande och de styrelsemedlemmar som är i tur att avgå / Puheenjohtajan ja 
erovuoroisten hallitusten jäsenten valitseminen. 

Pykälä 10. käsittely keskeytetään, koska yhdistykselle ei ole löytynyt puheenjohtajaa ja kahta uutta 
hallituksen jäsentä.  Pykälän 10. käsittelyä jatketaan jatkovuosikokouksessa 2.8.2023 klo 12.00 Snäckanissa, 
Norrby, Iniö.                                                                                                                                                          
Behanlingen av den 10. paragraf avbrytes, eftersom vi hade inte hittat en ny ordförande och de två andra 
styrelsemedlemmar.  Behandlingen av den 10. paragraf skall fortsätta i en ny årsmöte 2.8.2023 kl 12.00 i 
Snäckan, Norrby, Iniö.   

Jatkovuosikokous 2.8.2023, Snäckan, Norrby, Iniö 

Puheenjohtaja avasi kokouksen klo 12.06.  Kokouksessa oli läsnä 8 yhdistyksen äänivaltaista jäsentä.  
Jatkettiin pykälä 10. käsittelyä. 

Yhdistyksen puheenjohtajaksi valittiin Juha Immonen.  Uudelle puheenjohtajalle myönnettiin 
tilinkäyttöoikeus yhdistyksen tiliin: FI69 2270 1800 1207 24.                                                                              
Anita Elfving jatkaa hallituksen varsinaisena jäseninä (1v).  Jari Häntin tilalle hallituksen varsinaiseksi 
jäseneksi valittiin Leena Kiez (1v).  Hallituksen varsinaisiksi jäseniksi valittiin Riitta Sourander (2v) ja Leena 
Harmaala (1v). Harri Markkula (2v) ja Aleksis Cerlander (1v) jatkavat hallituksen varajäseninä.       
Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 12.26. 

Föreningens ordförande Sinikka Leino öppnade mötet kl 12.06.  På mötet var 8 röstberättigade medlemmar 
närvarande. Behandlingen av den 10. paragrafen fortsattes. 

Till föreningens ordförande valdes Juha Immonen. Den nye ordföranden fick rättighet att använda 
föreningens konto: FI69 2270 1800 1207 24.                                                                                                                  
Anita Elfving fortsätter som ordinarie medlem i styrelsen (1år). I stället för Jari Hänti som ordinarie medlem 
valdes Leena Kiez(1år). Riitta Sourander (2 år) och Leena Harmaala (1 år) valdes till ordinarie medlemmar i 
styrelsen.  Harri Markkula (2år) och Aleksis Cerlander (1år) fortsätter som vicemedlemmar i styrelsen.                              
Orföranden avslutade mötet kl 12.26. 

 

11. Val av två verksamhetsgranskare och två suppleanter / Kahden toiminnantarkastajan ja 
kahden varatoiminnantarkastajan valinta 

Toiminnantarkastajiksi ehdotettiin ja valittiin edelleen Eija Kajander ja Seppo Bruun, 
varatoiminnantarkastajiksi Elsa Bruun ja Virve Nyman. 

Till verksamhetsgranskare återvaldes Eija Kajander och Seppo Bruun, till suppleanter Elsa Bruun och       
Virve Nyman. 

 



 

12. Övriga ärenden / Muut asiat 

Hallituksen ensi vuoden yhtenä tavoitteena voisi olla kahvilan saaminen takaisin yhteysalus Auraan.  

Pekka Aava ehdotti, että tulevan hallituksen kannattaisi miettiä Pro Iniön ja Iniön osavuosiasukkaiden 
yhdistysten yhdistymistä tai vahvempaa yhteistyötä.  Ainakin lehti, hänen mukaansa voisi olla yhdessä 
toimitettu. Pekka Aava lopettaa myös lehden toimituksen ja haluaa jättää sen muiden käsiin.  Kaikki asiat 
lehden tekemisestä on dokumentoitu ja seuraava tekijä saa kyllä hyvän opastuksen. 

Sinikka Leino kertoo, että jäsenmaksutilanne on myös parantunut monien yhdistyksen jäsenille tehtyjen 
puhelujen ja yhteydenottojen jälkeen.  Ainoastaan Ruotsissa asuviin jäseniin ei ole otettu yhteyttä. 

Ett av styrelsens mål för nästa år skulle kunna vara att förbindelsebåten Aura får tillbaka cafeverksamheten 
igen.                                                                                                                                                                                
Pekka Aava föreslog att styrelsen kunde fundera på hur Pro Iniö och Iniö deltidsboende föreningar skulle 
kunna närma sig varandra och samarbeta mera. Åtminstone föreningstidningen skulle kunna vara 
gemensam.  Pekka Aava slutar att göra tidningen och vill lämna över till andra. Hela tidningens framställning 
är dokumenterad och nästa redaktör kommer att få den hjälp som eventuellt behövs. 

Sinikka Leino berättar att medlemsavgiftssituationen har förbättras betydligt efter många 
påminnelsesamtal.  Edast medlemmar som bor i Sverige har inte kontaktats. 

 

13. Mötet avslutas / Kokouksen päättäminen 

Mötet avslutades kl. 14.00. Kokous päätettiin klo 14.00. 

 

 

Sinikka Leino   Anita Elfving 

puheenjohtaja   sihteeri 

 

Maija-Liisa Kuorelahti   Leena Kietz 

pöytäkirjantarkastaja  pöytäkirjantarkastaja 

 

 

Pöytäkirjan liitteet säilytetään arkistokappaleen liitteenä. 

Protokollets bilagor förvaras som bilagor till det arkiverade protokollet. 

 


